
      
Directie Ruimte 

Eerste Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk R00\Directietaken\Beleid\PR\1e comm/2020-12-08 
betreft Eerste Commissie – Grondgebonden materies 
 
De voorzitter opent om 18.00 uur de vergadering. 

OPENBARE ZITTING 

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 10 

november 2020 
Geen vragen 

2. North Sea Port 
Goedkeuring van de aandeelhoudersstrategie 
Geen vragen 

3. Project Gentse Kanaalzone 
Goedkeuring van de overeenkomst “Milieuklachtenmeldpunt” voor 
de periode 2021 – 2025 
Geen vragen 

4. POM Oost-Vlaanderen – vertegenwoordiging i.v.v. Kurt Moens 
m.i.v. 01 januari 2021: 

• Voorzitterschap Raad van Bestuur: de gedeputeerde bevoegd voor 
Economie  

• Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in het College van 
Commissarissen 
Geen vragen 

5. Economische Raad voor Oost-Vlaanderen vzw (EROV) – 
vertegenwoordiging i.v.v. Kurt Moens m.i.v. 01 januari 2021: 

• Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering 

• Voordracht van 1 vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur, 
tevens kandidaat-eerste ondervoorzitter 
Geen vragen  

6. Plattelandsbeleid -  PDPOIII overgangsperiode 2021 – 2022: 

• Goedkeuring van de continuering van de samenwerking en van het 
addendum bij de samenwerkingsovereenkomst 

vergadering van 
 
08 december 2020 

Aanwezig 
 
Voorzitter: 
M. Van De Populiere 

Gedeputeerden:  
K. Moens 
L. Grillaert 
R. Gillis 
A. Charlier 
 

Effectieve leden:  
C. Bauwens,  
B. Blommaert,  
C. De Brandt,  
K. Deene,  
L. De Jaeger,  
G. De Troyer 
H. Heyerick 
F. Liebaut 
H. Mestdagh, 
E. Scheire 
P. Van Keymolen,  
F. Van Laecke,  
M. Verhoeve,  
B. Vermaercke, 

Plaatsvervangers: 
V. De Merlier; 
S. Van Gucht; 
O. Evrard, 
W. Roggeman; 
A. Vervliet, 
B. Matthys 

Provincieraadsleden – 
niet leden: 
H. Bruggeman. 

Ambtenaren – technici:   
M. Cromheecke, 
A. Schelfaut, 
S. Van de Vreken, 
B. Verbeke, 
B. De Winne, 
M. Verbeeck, 
K. Goethals, 
E. Poelman, 
S. Ghysens, 
D. Huygens 
A. Vandekerckhove 
(verslag). 
 

Verontschuldigd:  
P. Hertog 

M. Cromheecke, 
ambtenaar-verslaggever 

 



 p. 2/6 
 

./... 

• Goedkeuring van de verlenging van het Oost-Vlaamse 
Uitvoeringsplan 

• Herbevestiging van de huidige vertegenwoordiging in het 
Provinciaal Managementcomité en de Plaatselijke Groepen Leader 

Vraag 
In de brief van de minister wordt naar thema’s voor de periode 
verwezen. Is dat de wens van de minister, of bindend aan de projecten? 
Antwoord 
Er is overleg geweest met het kabinet en de Vereniging Vlaamse 
Provincies: er komt een overgangsperiode van wat al was (verlenging). 
Wens van de minister: geen aanpassingen. Projecten worden 
beoordeeld op hun merites/kwaliteit. Als een bepaald project 
kwaliteitsvoller is dan een project dat een thema volgt, nemen we het 
kwaliteitsvolle project. Vanuit de VVP commissie is men voorzichtig: 
indien enkel ingezet wordt op die thema’s kunnen we bij controle van de 
goedgekeurde projecten problemen krijgen met audits. En dat willen we 
vermijden. 
 

7. Toerisme Oost-Vlaanderen vzw (TOV) – vertegenwoordiging i.v.v. 
Anna Maria Charlier m.i.v. 01 januari 2021: 

• Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering 

• Voordracht van 1 vertegenwoordiger in de  Raad van Bestuur 
Geen opmerkingen. 

8. Mondiale solidariteit – Regiobeleid  
Toekenning van een subsidie voor noodhulp Covid-19 aan de 3 
partnerregio’s  

Geen vragen. 
9. Mobiliteit – reglementering 

Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van subsidies 
voor projecten van duurzame mobiliteit en opheffing van het 
Reglement van 28 februari 2018, inwerkingtreding op 01 januari 
2021 met overgangsmaatregel 

Geen vragen 
10. Mobiliteit – Plaatsen openbare verlichting langs Fietssnelwegen  

Kluisbergen F45 - Herziening reeds eerder toegekende subsidie in 
afwijking van het geldende reglement 

Geen vragen 
11. Mobiliteit – Plaatsen openbare verlichting langs Fietssnelwegen  

Wetteren F2 - Herziening reeds eerder toegekende subsidie in 
afwijking van het geldende reglement 



 p. 3/6 
 

./... 

Geen vragen 
 

12. Mobiliteit – Plaatsen openbare verlichting langs Fietssnelwegen  
Nazareth F45 – vaste subsidiebelofte - afwijking van het geldende 
reglement 

Geen vragen  
13. Mobiliteit – Plaatsen openbare verlichting langs Fietssnelwegen  

Oosterzele F417 - Herziening reeds eerder toegekende subsidie in 
afwijking van het geldende reglement 

Geen vragen 
 
14. Scheldemondraad – vertegenwoordiging i.v.v. Kurt Moens m.i.v. 01 

januari 2021 
Voordracht van 1 vertegenwoordiger 

Geen vragen 
 

15. Wonen – reglementering 
Subsidiereglement sociale verhuurkantoren 
Toestaan van een uitzonderlijke en tijdelijke afwijking van het 
reglement voor het projectjaar 2019 – 2020   

Geen vragen 
 

16. Toelichting 
Mobiliteit: stand van zaken fietssnelwegen 

Riet Gillis: korte inleiding over het werk van de dienst mobiliteit met 
onder andere de duur van de verschillende trajecten van begin tot einde. 
Overzicht van de projecten in de pijplijn in 2021. 
Toelichting door Anke Schelfaut, dienst mobiliteit (zie powerpoint als 
bijlage ‘een kostbaar fietsverhaal’) 
 
Vraag 
Wat is de financiële inbreng van de gemeenten bij fietssnelwegen? Is 
grondverwerving niet op kosten van de gemeente? 
Antwoord  
Dat klopt: grondverwerving wordt bekostigd door de lokale overheid (pré 
financiering en ze kunnen 50% van de kosten terugvragen) 
Infrastructuurwerken worden bekostigd door Vlaanderen en de 
Provincie. 
 
Vraag 
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Ik ving op dat de fietssnelwegen F414 en F415 (verbinding 
Denderleeuw, Aalst, Erpe Mere (Denderstreek)) naar achter geschoven 
worden in de planning of geschrapt worden? Denderleeuw is nochtans 
een belangrijk mobiliteitsknooppunt.  
Antwoord  
Er zijn inderdaad gesprekken in die omgeving over hoe die projecten 
gerealiseerd kunnen worden. Het klopt dat ze niet hoog scoren in onze 
prioriteitenlijst, maar alle radertjes moeten kloppen en in elkaar vallen, 
anders lukt het niet. Er is meer vraag dan waar wij momenteel kunnen 
op ingaan. Ik geef je nog een uitgebreid schriftelijk antwoord. 
 

17. Toelichting 
Ruimte: startnota PRUP Bedrijvigheid Oudenaarde 

Toelichting door Bart Verbeke, projectcoördinator en planoloog dienst 
Ruimtelijke Planning. (zie powerpoint als bijlage) 
 
Vraag 
Wat moeten wij ons voorstellen bij gemeenschapsvoorzieningen in 
Coupure? 
Antwoord 
Dat gaat over het postsorteercentrum voor Oudenaarde en de ruimere 
regio, de brandweerzone en het bestaande waterbufferbekken. Daar zijn 
er geen wijzigingen in de praktijk.  
Vraag 
In verband met de mogelijkheid om bijkomende bedrijventerreinen aan 
te snijden: zal men in overweging nemen dat er een efficiëntie oefening 
gebeurt voor de bedrijventerreinen? Nu zijn er bijvoorbeeld veel 
maaiveld parkings, kunnen die niet gebruikt worden voor uitbreiding? 
Antwoord:  
Het is inderdaad zo dat de beleidslijn rond het verhogen van rendement 
prioritair is. Er is een studie met een aantal cases waarbij de huidige en 
toekomstige behoefteberekening factor in rekening gebracht wordt in het 
verhogen van het ruimtelijk rendement: een deel van de behoefte moet 
opgevangen worden binnen bestaande terreinen.  
 

18. Toelichting 
Maak Ruimte voor Oost-Vlaanderen 2050: terugblik participatie 
conceptnota - nieuwe onderzoeksresultaten 2020 - vooruitblik 
vervolgtraject opmaak Provinciaal Beleidsplan Ruimte in 2021 
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Toelichting door Maja Verbeeck, dienst ruimtelijke planning. (zie 
powerpoint als bijlage)  
 
Vraag 
Proficiat met deze analyse op hoog niveau. Ruimte houdt niet op 
aan de provinciegrenzen. Hoe verhoudt zich dat tot andere 
provincies? En hoe verhoudt zich dat tot Beleidsplan Ruimte 
Vlaanderen?  
Antwoord 
Tussen de Vlaamse provincies is er regulier ambtelijk overleg van 
hoe ver de verschillende provincies staan. Inhoudelijke uitwisseling 
en grensoverschrijdende effecten van zodra het concreter worden. 
Vlaams Brabant en Antwerpen lopen voor op ons, West-
Vlaanderen komt vlak na ons in deze oefening.  
Vanuit Vlaanderen is er enkel de strategische visie van het 
Beleidsplan ruimte vastgesteld. Nog geen vastgesteld plan. 
Ambtelijk is er wel een afstemmend overleg bezig. Staat 
momenteel nog los van wat doorkomt op Vlaams niveau. Het is 
een partnerschapsmodel: als we bovenlokaal als provincies onze 
missie uitstippelen in goed overleg met de partners moeten we niet 
wachten op de anderen. 
Opvolgingsvraag 
Gaan we naar een model dat het Vlaamse Beleidsplan Ruimte een 
samenvatting is van de provinciale? 
Antwoord  
Het zal eerder een verfijning zijn van wie welke thema’s op zijn 
schaalniveau opneemt. Voorbeeld bij het verminderen van 
ruimtebeslag en ontharding heb je een doorslag op alle niveaus 
nodig. Bovenlokaal rond bedrijventerreinen en groen blauwe 
netwerken bouwen we verder op tradities uit verleden.  
Aanvullingen 
1) Vlaamse Beleidsplan Ruimte proces gestart in 2010/11. Het is 
een moeilijk proces, er werd wel een strategische nota 
goedgekeurd. Wat we nu voorbereiden heeft geen tegenstellingen. 
We moeten wel doorgaan, want ons provinciaal ruimtelijk 
structuurplan is versleten. Decretaal kader voorziet geen 
hiërarchisch structuur meer, maar partnerschap. 
2) Vervanging gedeputeerde Kurt Moens door toekomstig 
gedeputeerde An vervliet in de Scheldemondraad: ook daar wordt 
gewerkt aan een toekomstige ruimtelijke visie over grens 
overschrijdend samenwerken. Gebaseerd op bestaand en 
toekomstig beleid om dat te koppelen en verder uit te werken.  
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19. Varia 

- Peter Hertog laat zich verontschuldigen, Bruno Matthys vervangt 
hem.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur. 

Gent, 8 december 2020 

De voorzitter 

Marleen Van De Populiere 

 

Ambtenaar-verslaggever 

Mark Cromheecke 


